
Technische vragen vooraf bij RES

In voorbereiding van de tweede termijn van de Staten hebben we nog vier technische vragen over 

het SV RES en de technische beantwoording in eerste termijn:

1. We hebben tot nu het volgende plaatje

a. U16 krijgt een kwart van de kosten vergoed (verwachte bijdrage 100.000,)

b. Amersfoort krijgt een kwart van de kosten vergoed die overblijven na aftrek van de 

bijdrage van het Rijk.

c. Voor FoodValley is geen bedrag afgesproken.

Daarover de volgende vragen:

a. Geldt de kwart van de kosten voor U16 ook na aftrek van de bijdrage van het Rijk?

b. Wat is de verwachte bijdrage aan de Regio Amersfoort?

c. Waarom is voor FoodValley geen bedrag afgesproken en kan dat in de toekomst nog 

veranderen?

2. In het antwoord op vraag 37 van FvD lezen we dat u een overzicht beschikbaar wilt stellen 

van de participatie per gemeente. Wanneer kunnen we dat tegemoet zien?

3. In antwoord op vraag 41 van FvD wordt gesteld dat de importeur of producent van de 

zonnepanelen de te vervangen zonnepanelen inneemt. Is dat zo? En hoe wordt dit 

vastgelegd? 

4. We lezen in de beantwoording van de technische vragen een paar keer dat de provincie bezig 

is om een schatting te maken van de kosten van de conceptbiedingen. Wanneer verwacht u 

deze in beeld te hebben?


